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Zapytanie 

 

w sprawie: wymiana listwowych progów zwalniających na pinezki na ul. Łanowej na odcinku 

Traktorowa - Bielicowa 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwa jest wymiana listwowych 

progów zwalniających na pinezki na ul. Łanowej na odcinku Traktorowa - Bielicowa, ponieważ już 

dwukrotnie kursowała tamtędy zastępcza komunikacja autobusowa i prawdopodobnie będzie w 

przyszłości, a jak wiadomo przepisy zabraniają puszczania autobusów po takich przeszkodach i 

dodatkowo powoduje to dyskomfort dla pasażerów?   

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 


